

၁၃၈၅-ခုနှစ် (၂၀၂၃)ခုနှစ် အကြိမ်(၃၀)မြောက် နိကာယ်စာမေးပွဲ

အုပ်စု(၃) မဇ္ဈိမနိကာယ (သုတ္တန္တပိဋက) တစ်ကျမ်းအောင်(၄၇)ပါး

စဉ်	ငှာအမှတ်	စာဖြေဌာန နှင့် ဘွဲ့တော်	ငှာ လက်ထောက်	အဘအရင်းအမည် နှင့် နေရပ်	ကျောင်းထိုင်ဆရာတော် နှင့် ကျောင်းတိုက်အမည်	အုပ်စု(၃) မဇ္ဈိမနိကာယ(သုတ္တန္တပိဋက)		
						မူလပဏ္ဏာသပါဠိ	မဇ္ဈိမပဏ္ဏာသပါဠိ	ဥပရိပဏ္ဏာသပါဠိ
(က)	(ခ)	(ဂ)	(ဃ)	(င)	(စ)	၁	၂	၃
ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူမရှိပါ။								
ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံမြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးမြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
စစ်ကိုင်းမြို့ စာဖြေဌာန								
၁	စက ၂	အရှင်နရိန္ဒ	၅၈	ဦးအောင်ကျောင်း မအူပင်ကုန်းတန်းရွာ၊ စစ်ကိုင်းမြို့	ဘဒ္ဒန္တနရိန္ဒ မအူပင်လေးကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
၂	၁၇	ဦးသာသန	၂၉	ဦးအောင်ဒင် မင်းတည်ရွာ၊ ချောင်းဦးမြို့	ဘဒ္ဒန္တသီဟဉာဏ သာသနမဇ္ဈရီကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
၃	၁၈	အရှင်သုနန္ဒ	၃၄	ဦးသန်းအောင် မြောက်ကုန်းရွာ၊ မြင်းခြံမြို့	။	မ	မ	အောင်
၄	၂၁	အရှင်သုမင်္ဂလာလင်္ကာရ	၂၉	ဦးမြင့်သိန်း မထိသာရွာ၊ ချောင်းဦးမြို့	ဘဒ္ဒန္တကောဝိဒ သဒ္ဓမ္မပါလကျောင်းတိုက်	-	-	အောင်*
၅	၂၇	ဒေါ်နီမလညာဏီ	၅၃	ဦးတင်ရွှေ ကျောက်ပုံရွာ၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့	ဒေါ်ဓညဝတီ နိဗ္ဗိန္ဒချောင်	-	-	အောင်*
၆	၃၂	မကောမလ	၂၈	ဦးအောင်ညွန့် တောစုရွာ၊ ပုသိမ်ကြီးမြို့	ဒေါ်ဆန္ဒဘာဂီ သမိဒ္ဓေါဒယချောင်	မ	မ	အောင်

*ဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်သည်။

၇	စက ၃၇	မကုလဝတီ	၃၄	ဦးအေးသိန်း ပဲခူးမြို့	ဒေါ်ကိတ္တိမာလာ မဂ္ဂင်ချောင်	မ	မ	အောင်
မုံရွာမြို့၊ ရွှေဘိုမြို့၊ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူမြို့၊ စာဖြေဌာန								
၈	၆ ၂	အရှင်နန္ဒဝံသ	၃၆	ဦးညွန့်မောင် ပုဇွန်ဆိပ်ရွာ၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့	ဘဒ္ဒန္တသူရိယ ကြာနီကန်စာသင်တိုက်	မ	မ	အောင်
ပဲခူးမြို့၊ ကြို့ပင်ကောက်မြို့၊ ပြည်မြို့၊ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
သုံးဆယ်မြို့၊ စာဖြေဌာန								
၉	သဆ ၁	အရှင်မာနိတ	၃၈	ဦးခင်မောင်စိုး မကွေးမြို့	ဘဒ္ဒန္တသောပါက သာသနာ့ဝေပုလ္လကျောင်းတိုက်	မ	အောင်	မ
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူမြို့၊ မကွေးမြို့၊ ရေနံချောင်းမြို့၊ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ဆည်မြို့၊ စဉ့်ကိုင်မြို့၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ပုသိမ်ကြီးမြို့၊ မိုးကုတ်မြို့၊ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
မိတ္ထီလာမြို့၊ စာဖြေဌာန								
၁၀	ထီလာ ၉	အရှင်ဥတ္တမ	၃၈	ဦးကြည်မောင် မကျီးစုရွာ၊ မိတ္ထီလာမြို့	ဘဒ္ဒန္တခေမာစာရ ကျီတော်ကုန်းအရှေ့ကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
၁၁	၁၁	အရှင်ကေသရ	၃၈	ဦးသိန်းမောင် ကုက္ကိုကန်ရွာ၊ သာစည်မြို့	ဘဒ္ဒန္တဇောတိက ပညာရာမိကမြို့ဦး	မ	မ	အောင်
၁၂	၁၃	အရှင်နန္ဒ	၃၅	ဦးလှမြင့်သိန်း ချောက်ပင်ရွာ၊ မိတ္ထီလာမြို့	ဘဒ္ဒန္တဉာဏဓဇ မြို့ရှေ့ကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
၁၃	၁၆	အရှင်ဣန္ဒာစာရ	၅၃	ဦးဟန်ငြိမ်း ရေဝရွာ၊ မိတ္ထီလာမြို့	ဘဒ္ဒန္တဝါယမ မဏိဇောတိကာရုံကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
၁၄	၁၇	အရှင်တေဇိန္ဒ	၄၄	ဦးသိန်းရွှေ ဝမ်းသာရွာ၊ သာစည်မြို့	။	မ	မ	အောင်

*ဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်သည်။

၁၅	ထီလာ ၂၃	အရှင်ပညာသာမိ	၃၉	ဦးအောင်ဆင့် မိဖုယား၊ ရေစကြိုမြို့	ဘဒ္ဒန္တသီလာစာရ ပဌမကျော်ဓမ္မာစရိယတိုက်သစ်	မ	မ	အောင်
၁၆	၂၇	အရှင်ပဏ္ဍိတ	၂၄	ဦးပေါ်ညိမ်း ကျောက်အိုးရွာ၊ မိတ္ထီလာမြို့	ဘဒ္ဒန္တကောဝိဒ သာသနဝေပုလ္လကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့ မဟာအောင်မြေ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
အောင်မြေသာဇံမြို့ စာဖြေဌာန								
၁၇	အမဇ ၁	အရှင်ပညောဘာသာလင်္ကာရ	၂၅	ဦးသိန်းဖေ ရွာတော်လေးရွာ၊ မတ္တရာမြို့	ဘဒ္ဒန္တထုတိဝရ မဟာဓမ္မိကာရာမရွှေကျင်တိုက်မကြီး	အောင်	မ	မ
မြင်းခြံမြို့ ရမည်းသင်းမြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
သာစည်မြို့ စာဖြေဌာန								
၁၈	သစ ၇	အရှင်စန္ဒာသိရီ	၄၃	ဦးထွန်းငြိမ်း ဆပ်ခင်းရွာ၊ ဝမ်းတွင်းမြို့	ဘဒ္ဒန္တပုညဓဇ သာယာကုန်းကျောင်း	မ	မ	အောင်
အမရပူရမြို့ စာဖြေဌာန								
၁၉	ပူရ ၁၂	အရှင်ဝါသဝ	၃၆	ဦးဘိုတင် မြင်းတဲကြီးမြောက်ရွာ၊ နတ်မောက်မြို့	ဘဒ္ဒန္တဇဝန မဂ္ဂင်ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်	မ	-	အောင်*
နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
မွန်ပြည်နယ် ဘီးလင်းမြို့ မော်လမြိုင်မြို့ သထုံမြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့ စာဖြေဌာန								
၂၀	နိတွေ ၁	အရှင်ဣန္ဒာစရိယ	၃၁	ဦးမောင်သိန်းနု ပါးတော်၊ မြောက်ဦးမြို့	ဘဒ္ဒန္တစရဏ မြို့မပရိယတ္တိစာသင်တိုက်	မ	မ	အောင်*
၂၁	၂	အရှင်ဝဏ္ဏသာရ	၅၄	ဦးရွှေမြသာ တပ်မော်ရွာ၊ ပေါက်တောမြို့	ဘဒ္ဒန္တနန္ဒောဘာသ စစ်ကဲတော်မင်းကျောင်း	မ	-	အောင်
၂၂	၃	အရှင်နန္ဒ	၄၅	ဦးဘချို ကူတောင်ရွာ၊ ရသေ့တောင်မြို့	ဘဒ္ဒန္တနန္ဒ ဇမ္ဗူရတနာကျောင်းတိုက်	မ	အောင်	-

*ဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်သည်။

၂၃	နိတွေ ၁၃	အရှင်သုဒဿန	၄၉	ဦးမောင်ဘဦး လင်ကိုးရွာ၊ ကျောက်တော်မြို့	ဘဒ္ဒန္တသုဒဿန အောင်သပြေကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
၂၄	၁၄	အရှင်ဣန္ဒာစက္က	၃၀	ဦးအောင်ကျော်သိန်း ဆင်အိုးချို၊ ကျောက်တော်မြို့	ဘဒ္ဒန္တဉာဏဝံသ တပ်ဦးဆုတောင်းပြည့်စာသင်တိုက်	မ	မ	အောင်
၂၅	၁၅	အရှင်သုန္ဒရ	၃၆	ဦးလှဖော်အောင် ပန်းဖဲချောင်းရွာ၊ ကျောက်တော်မြို့	ဘဒ္ဒန္တသုန္ဒရ ကျီရာပြင်မူလကျောင်းတိုက်	အောင်	-	-
၂၆	၁၆	မစရဏသိင်္ဂီ	၃၉	ဦးအောင်ထွန်းစိန် သင်းပန်းကိုင်းရွာ၊ မြောက်ဦးမြို့	ဒေါ်ဒဿနသိင်္ဂီ ကျားရုပ်(သီ)စာသင်တိုက်	မ	မ	အောင်
ကျောက်ဖြူမြို့ စာဖြေဌာန								
၂၇	ဖြူ ၁	အရှင်အာဒိစ္စ	၄၀	ဦးဦးကျော်သာ အောင်ဖြူပြင်ရွာ၊ ပုဏ္ဏားကျွန်းမြို့	ဘဒ္ဒန္တအာဒိစ္စ သရက်တောကျောင်းတိုက်	-	-	အောင်
၂၈	၃	အရှင်တေဇောသာရ	၄၁	ဦးညီသန်းဖေ မဲကျေးရွာ၊ အမ်းမြို့	ဘဒ္ဒန္တဝရသာမိ ဇေယျာသီရိကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
မင်းပြားမြို့ စာဖြေဌာန								
၂၉	မပ ၃	အရှင်ကေသရ	၄၂	ဦးမောင်တို့စံ ကြက်ရေကြီးရွာ၊ မြေပုံမြို့	ဘဒ္ဒန္တဣန္ဒာစရိယ ပရိယတ္တိဓမ္မိကာရုံကျောင်းတိုက်	-	-	အောင်
၃၀	၅	အရှင်စန္ဒာဝရ	၅၃	ဦးမောင်စိန်လှ ပြားချောင်းစံပြရွာ၊	ဘဒ္ဒန္တစန္ဒာဝရ အောင်မြေရတနာစာသင်တိုက်	မ	မ	အောင်
၃၁	၆	အရှင်ကုမာရ	၃၅	ဦးကျော်စိန် ခမောင်တော၊ မင်းပြားမြို့	။	မ	မ	အောင်
၃၂	၇	အရှင်တိက္ခဉာဏ	၄၁	ဦးမောင်ဖြူ မြို့သစ်ရပ်ကွက်	။	မ	မ	အောင်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး စမ်းချောင်းမြို့၊ တာမွေမြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း) ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								

*ဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်သည်။

ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း) စာဖြေဌာန

၃၃	ဒဂု ၂	အရှင်ဝိနယ	၄၀	ဦးစံထွေး မြေစွန်းရွာ၊ ချောက်မြို့	ဘဒ္ဒန္တဝါယာမိန္ဒာဘိဝံသ တိပိဋကမဟာဂန္ထဝင်နိကာယ်ကျောင်းတိုက်	အောင်	-	-
ပန်းဘဲတန်းမြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
ဗဟန်းမြို့ စာဖြေဌာန								
၃၄	ဗဟ ၂	အရှင်သီလာနန္ဒာလင်္ကာရ	၃၅	ဦးဝင်း အရှေ့ဇီးကံရွာ၊ ညောင်လေးပင်မြို့	ဘဒ္ဒန္တသိရိန္ဒာဘိဝံသ မဟာဝိသုဒ္ဓါရုံကျောင်းတိုက်	-	အောင်	မ
မင်္ဂလာဒုံမြို့ မရမ်းကုန်းမြို့ လှည်းကူးမြို့ သန်လျင်မြို့ သုံးခွမြို့ ဒေါပုံမြို့ လမ်းမတော်မြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
အင်းစိန်မြို့ စာဖြေဌာန								
၃၅	စိန် ၁	အရှင်ဇာဂရ	၃၈	ဦးညွန့်ခင် တာပါယ်ရွာ၊ နွားထိုးကြီးမြို့	ဘဒ္ဒန္တသုဇာတ သဒ္ဓမ္မသိဒ္ဓိကျောင်းတိုက်	အောင်	မ	မ
တွံတေးမြို့ စာဖြေဌာန								
၃၆	တတ ၇	အရှင်အာသဖ	၃၆	ဦးအုန်းမောင် ပေါက်ငူရွာ၊ မင်းဘူးစကုမြို့	ဘဒ္ဒန္တဝါသဝ ကျိုက်ဝိုင်းတောရကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
၃၇	၈	အရှင်အဘိဇာတ	၃၄	ဦးမောင်ရမ်း သိုင်းဝရွာ၊ ရေတာရှည်မြို့	။	မ	-	အောင်
၃၈	၉	အရှင်ဝိမလ	၃၀	ဦးဖိုးရှောက် ကန်လည်ခုန်ရွာ၊ မတ္တရာမြို့	ဘဒ္ဒန္တသာသန ဗောင်းတော်ချုပ်ကျောင်းတိုက်	အောင်	မ	-
၃၉	၁၀	အရှင်သုနန္ဒ	၄၄	ဦးပေါက် မန်းကျီးသုံးပင်ရွာ၊ မင်းဘူးမြို့	ဘဒ္ဒန္တဒေါက်တာရေဝတ လင်းလွန်းတစ်ထောင်ကျောင်းတိုက်	မ	-	အောင်
မှော်ဘီမြို့ စာဖြေဌာန								
၄၀	မှော် ၃	အရှင်ဓမ္မသာရ	၂၉	ဦးမိုးဟိန်း ထန်းပင်ကုန်းရွာ၊ ကျွန်းလှမြို့	ဘဒ္ဒန္တသာဂရာဘိဝံသ ချမ်းမြေ့မြိုင်စာသင်တိုက်	မ	အောင်	မ
ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								

*ဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်သည်။

ရှမ်းပြည်နယ် တောင်ကြီးမြို့ စာဖြေဌာန

၄၁	တက ၁	အရှင်ပညာသာရာလင်္ကာရ	၂၈	ဦးအောင်သိန်း ပန်လုံခရွာ၊ ဆီဆိုင်မြို့	ဘဒ္ဒန္တတေဇဝန္တ သိမ်တောင်ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်	အောင်	မ	-
လားရှိုးမြို့ စာဖြေဌာန								
၄၂	ရှိုး ၃	အရှင်တေဇနိယ	၃၇	ဦးသန်းဌေး ရွာသာရွာ၊ ခင်ဦးမြို့	ဘဒ္ဒန္တဇီနောရသာလင်္ကာရ အမှတ်(၄)၊ ပန်အုပ်ကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
၄၃	၄	အရှင်ဇေတိဿရ	၄၂	ဦးညိုလှ ကံရင်းရွာ၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့	။	မ	မ	အောင်
၄၄	၅	အရှင်ဓမ္မပါလ	၃၂	ဦးစိန်ဝင်း နောင်လင်ရွာ၊ နောင်ချိုမြို့	ဘဒ္ဒန္တဝဏ္ဏိတ ဇေတိကာရုံကျောင်းတိုက်	မ	မ	အောင်
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ညောင်တုန်းမြို့ ပုသိမ်မြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								
ဖျာပုံမြို့ စာဖြေဌာန								
၄၅	ဖပ ၁	ဒေါ်ဥတ္တရစာရီ	၅၆	ဦးမြငြိမ်း မြောက်ဥက္ကလာ၊ ရန်ကုန်မြို့	ဒေါ်စန္ဒသိင်္ဂီ သမိဒွေးဒယဖျာပုံ(သီ)စာသင်တိုက်	မ	မ	အောင်
မအူပင်မြို့ စာဖြေဌာန								
၄၆	မ ၁	မသေကသိင်္ဂီ	၄၀	ဦးချစ်ဦး ညောင်ဝိုင်းရွာ၊ မအူပင်မြို့	ဒေါ်ပညာစာရီ ဧမြို့ပညာရာမစာသင်တိုက်	မ	မ	အောင်*
၄၇	၃	ဒေါ်ဝေနညာဏီ	၄၁	ဦးဝင်းအောင် တလုပ်လပ်နောက်ရွာ၊ မအူပင်မြို့	ဒေါ်စိန္တယီ ဟေမာသီရိကျောင်း	မ	မ	အောင်
လပွတ္တာမြို့ စာဖြေဌာန အောင်မြင်သူ မရှိပါ။								

ဤတွင် အုပ်စု(၃) မရွှိမနိကာယ(သုတ္တန္တပိဋက) တစ်ကျမ်းအောင်စာရင်း ပြီးပါပြီ။

*ဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်သည်။